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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

   

 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

încheiat cu ocazia desfășurării ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Constanța din data de 29.11.2023 

 

 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, pentru astăzi, 29.11.2023, ora 10.00,  în baza Dispozițiilor nr.477/23.10.2023, 478/24.11.2023 

și 479/27.11.2023, în format videoconferință, prin intermediul platformei WebEx – mijloc electronic de 

participare, în conformitate cu dispozițiile art.137 art.178 alin.(1), art.179 alin.(1) şi (2) lit. (a) din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare; Regulamentul de 

Organizare și Funcționare al Consiliului Județean Constanța aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean 

Constanța nr.281/27.11.2020 completat prin Hotărârea Consiliului Județean Constanța nr.150/28.07.2021 

și în temeiul art.196 alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

La sedinţă participă: domnul Mihai Lupu - Președinte al Consiliului Județean Constanța, doamna 

Nesrin Geafar - Secretar General al Județului Constanța, consilierii judeţeni, directori ai direcțiilor și 

instituțiilor subordonate consiliului județean, mass media.  

   

X 

 

Dl. Mihai Lupu: Bună dimineața! Declar deschisă ședința ordinară în format videoconferință a Consiliului 

Județean Constanța, de astăzi, 29 noiembrie 2023, convocată în baza Dispoziției numărul 477/23.11.2023 

și suplimentat proiectul Ordinii de zi în baza Dispozițiilor numărul 478/24.11.2023 și 479/27.11.2023. 

 

Dau cuvântul Secretarului general al județului pentru a face prezența.  

 

D-na Nesrin Geafar: Sunt 36 de consilieri județeni prezenți, cu domnul președinte 37. Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc și eu. Ordinea de zi a ședinței de astăzi cuprinde: aprobarea Procesului-Verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 30.10.2023 și a Procesului Verbal al 

ședinței extraordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 13.11.2023 și dezbaterea celor 34   

proiecte de hotărâre.  

Ordinea de zi:  

1. Proiect de hotărâre nr.241/08.11.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comitetului local de dezvoltare a parteneriatului social din județul Constanța.  
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Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

2. Proiect de hotărâre nr.243/09.11.2023 privind rectificarea bugetului Centrului Școlar pentru Educație 

Incluzivă „Delfinul” Constanța, pe anul 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

3. Proiect de hotărâre nr.244/10.11.2023 privind aprobarea Organigramei, a Statului de Funcții și a 

Regulamentului de Organizare și Funcționare de la Direcția de Pază a Județului Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director - Direcția de Pază a Județului Constanța, Mihai Angelescu) 

 

4. Proiect de hotărâre nr.245/10.11.2023 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2023 

pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director - Direcția de Pază a Județului Constanța, Mihai Angelescu). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.246/15.11.2023 privind stabilirea prețurilor medii ale principalelor produse 

agricole, precum și a prețului mediu/tonă de iarbă (masă verde) obținută de pe pajiște, la nivelul județului 

Constanța, pentru anul 2024. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală Economico-Financiară, Emilia Georgeta Țuțui). 

 

 

6. Proiect de hotărâre nr.247/17.11.2023 privind revocarea repartizării unor spații cu destinația de locuință 

de serviciu către Direcția Generală de Evidență a Persoanelor Constanța și actualizarea Anexei nr.2 la HCJC 

nr.254/2014. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General Adjunct – Direcția Generală Administrarea Domeniului Public și Privat -

Autoritatea Județeană de Transport, Cristian Hagea).  

 

7. Proiect de hotărâre nr.248/17.11.2023 privind aprobarea de către Consiliul Județean Constanța a 

organizării și derulării procedurii de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziționarea de 

produse de panificație, de lapte și produse lactate, de fructe și legume și a contratelor/acordului - cadru de 

prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al României în 

perioada 2023-2027. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

8. Proiect de hotărâre nr.249/17.11.2023 privind rectificarea Bugetului de venituri și Cheltuieli pe anul 2023 

pentru Unitatea de Asistență Medico – Socială Agigea.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală Economico-Financiară, Emilia Georgeta Țuțui). 
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9. Proiect de hotărâre nr.250/17.11.2023 privind acualizarea Devizului General pentru proiectul 

„Modernizarea infrastructură de transport regională pe traseul DJ226 Corbu - Săcele - Istria - Mihai 

Viteazu”. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena |Georgescu). 

 

10. Proiect de hotărâre nr.251/17.11.2023 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli,  pe anul 

2023, pentru Muzeul de Artă  Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.252/17.11.2023 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli, pe anul 

2023, pentru Muzeul de Artă Populară Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

12. Proiect de hotărâre nr. 253/17.11.2023 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 

2023, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța ,,Căluțul de Mare”. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

13. Proiect de hotărâre nr. 254/17.11.2023 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a 

Programului de Evenimente Culturale, pe anul 2023, pentru Centrul Cultural Județean „Teodor T. Burada”. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

 

14. Proiect de hotărâre nr.255/22.11.2023 privind desemnarea și validarea nominală în cadrul Autorității 

Teritoriale de Ordine Publică Constanța a unui nou membru. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Inspector - Compartiment pentru Situații de Urgență și Secretariat Executiv A.T.O.P. Constanța, 

Sorin George Georgescu) 

 

 

15. Proiect de hotărâre nr.256/22.11.2023 privind rectificarea bugetului Centrului Școlar pentru Educație 

Incluzivă „Albatros” Constanța, pe anul 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

 

16. Proiect de hotărâre nr. 257/22.11.2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 

„Reabilitarea Muzeului de Istorie Națională și Arheologie Constanța”, Cod SMIS 116053 în cadrul noului 
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Program 2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens 

– co-finanțare, cheltuieli neeligibile. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

17. Proiect de hotărâre nr. 258/22.11.2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 

„Salvarea și punerea în valoare a Mormântului pictat hypogeu”, Cod SMIS 116048 în cadrul noului Program 

2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens – co-

finanțare, cheltuieli neeligibile. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

18. Proiect de hotărâre nr. 259/22.11.2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 

„Restaurarea, conservarea, anemajarea și valorificarea cultural-turistică a Cetății Carsium (Hârșova)”, Cod 

SMIS 116054 în cadrul noului Program 2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea 

cheltuielilor necesare în acest sens – co-finanțare, cheltuieli neeligibile. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

19. Proiect de hotărâre nr. 260/22.11.2023 privind actualizarea Devizului General pentru proiectul 

„Restaurarea, conservarea, amenajarea și punerea în valoare a Edificiului Roman cu Mozaic”, Cod SMIS 

116049. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

20. Proiect de hotărâre nr. 261/22.11.2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 

„Restaurarea, conservarea, amenajarea și punerea în valoare a Edificiului Roman cu Mozaic”, Cod SMIS 

116049 în cadrul noului Program 2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea 

cheltuielilor necesare în acest sens – co-finanțare, cheltuieli neeligibile. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

21. Proiect de hotărâre nr.262/22.11.2023 privind rectificarea Bugetului Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Constanța,  pe anul 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța- George 

Dănilă). 

 

22. Proiect de hotărâre nr.263/22.11.2023 privind modificarea valorii totale actualizată a bugetului proiectului 

”Închiderea Centrului de Plasament Ovidiu” 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Șef Serviciu Juridic - Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța-

Mihaela Ristea). 

 

23. Proiect de hotărâre nr.264/22.11.2023 privind înființarea Comitetului partenerial de dezvoltare 

teritorială/Structură partenerială a Strategiei de Dezvoltare Durabilă a Județului Constanța pentru perioada 

2021-2027. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 
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(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Elena Georgescu). 

 

24. Proiect de hotărâre nr.265/22.11.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului 

Constanța pe anul 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală Economico-Financiară, Emilia Georgeta Țuțui). 

 

25. Proiect de hotărâre nr.266/22.11.2023 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli, a Listei de 

investiții și a Programului de Evenimente Culturale pe anul 2023, pentru Teatrul de Stat Constanța.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

26. Proiect de hotărâre nr.267/22.11.2023 privind aprobarea planului operativ de deszăpezire pe drumurile 

județene pentru iarna 2023-2024 și a tarifelor aferente serviciilor de deszăpezire pentru anul 2023-2024. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Drumuri Județene Constanța SA, Zagon Răzvan Gabriel) 

27. Proiect de hotărâre nr.268/22.11.2023 privind darea în administrare către Centrul Cultural Județean 

Constanța Teodor T. Burada a unui spațiu din cadrul imobilului situat în Constanța, str.Nicolae Titulescu 

nr.32, proprietate publică a Județului Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General Adjunct – Direcția Generală Administrarea Domeniului Public și Privat -

Autoritatea Județeană de Transport, Cristian Hagea).  

 

28. Proiect de hotărâre nr.269/22.11.2023 privind rectificarea bugetului pentru Centrul Județean de Resurse 

și Asistență Educațională Constanța, pe anul 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

29. Proiect de hotărâre nr.270/22.11.2023 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și a Listei de 

investiții, pe anul 2023, de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

30. Proiect de hotărâre nr.271/22.11.2023 privind declararea de uz și interes public județean a bunurilor 

imobile C1,C2,C4 situate în loc. Canlia, Comuna Lipnița, Județ Constanța.  

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța, Mihai Lupu  

(Susține Arhitect Șef  - Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Alexandru Gabriel 

Bîrcă). 

 

31. Proiect de hotărâre nr.272/ 23 .11.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023, 

pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sfântul Apostol Andrei” Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 



6 
 

32. Proiect de hotărâre nr.274/24.11.2023 privind aprobarea achiziției serviciilor de asistență și reprezentare 

juridică în vederea apărării intereselor Unității Administrativ – Teritoriale Județul Constanța și ale 

Consiliului Județean Constanța, reprezentat legal prin Președintele Consiliului Județean Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu  

(Susține Șef Serviciu - Serviciul Juridic și Contencios, Direcția Generală de Administrație Publică și 

Juridică - Gheorghe Bucur.) 

 

33. Proiect de hotărâre nr.275/27.11.2023 privind Organigrama, Statele de Funcții și Regulamentul de 

Organizare și Funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța- George 

Dănilă). 

 

34. Proiect de hotărâre nr.276/27.11.2023 privind aprobarea Organigramei și a Statului de Funcții ale 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Constanța.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Șef Serviciu, Serviciul Resurse Umane Salarizare- Direcția Generală Economico-Financiară – Livia 

Alcea). 

 

Supun votului dumneavoastră Ordinea de zi                                       

 - Vot, vă rog!   

      Ordinea de zi a fost aprobată cu 35 voturi pentru. 

  

și dau cuvântul Secretarului General al Județului pentru a supune spre aprobare Procesele Verbale ale 

ședințelor anterioare.  

    
D-na Nesrin Geafar: Bună ziua! Supun atenției dumneavoastră aprobarea Procesului Verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 31.10.2023 și Procesului Verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 13.11.2023. 

 - Vot, vă rog frumos! 

 

Dl. Mihai Lupu: Procesele Verbale au fost votate cu de 36 voturi pentru 

 

 

1. Proiect de hotărâre nr.241 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Constanța în cadrul 

Comitetului local de dezvoltare a parteneriatului social din județul Constanța.  

 - Vot, vă rog! Domnul Senopol, vă rugăm frumos verificați semnalul la tableta dumneavoastră.  

 Rezultat vot: 34 voturi pentru și o abținere. 

 

 

2. Proiect de hotărâre nr.243 privind rectificarea bugetului Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 

„Delfinul” Constanța, pe anul 2023. 

 - Vot, vă rog! 

Rezultat vot: 37 voturi pentru. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.244 privind aprobarea Organigramei, a Statului de Funcții și a Regulamentului de 

Organizare și Funcționare de la Direcția de Pază a Județului Constanța. 

 - Vot, vă rog! Domnul Popa Liviu, ne auziți? 
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Dl. Liviu Popa: Da, am votat! 

Dl. Mihai Lupu: Proiect adoptat cu 35 voturi pentru și 2 abțineri. 

 

 

4. Proiect de hotărâre nr.245 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2023 pentru 

Direcția de Pază a Județului Constanța. 

 - Vot, vă rog! Domnul Popa și domnul Epure? 

Dl. Petre Epure: eu am votat. 

Dl. Liviu Popa: Și eu am votat, pentru! 

Dl. Ștefan Chiriac: Cred că aveți o problemă, pentru că nu apar rezultatele voturilor. Până acum la niciun 

proiect nu au apărut rezultatele.  

Dl. Mihai Lupu: 33 voturi pentru și 2 abțineri. 

 

 

5. Proiect de hotărâre nr.246 privind stabilirea prețurilor medii ale principalelor produse agricole, precum și 

a prețului mediu/tonă de iarbă (masă verde) obținută de pe pajiște, la nivelul județului Constanța, pentru 

anul 2024. 

 - Vot, vă rog! 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Bună ziua! vreau să vă întreb și eu, de ce nu apare rezultatul votului? De ce nu 

se vede rezultatul votului? 

Dl. Mihai Lupu: La mine se vede, uitați-vă și dumneavoastră. După ce se termină ăsta se dă rezultatul 

votului și vă uitați acolo. 

D-na Nicoleta Bercaru: Ridicați puțin pagina, că este interesant și pentru noi, noi vedem doar primii 5 

votanți. Așa, perfect! Mulțumim! 

Dl. Mihai Lupu: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi pentru. 

 

 

6. Proiect de hotărâre nr.247 privind revocarea repartizării unor spații cu destinația de locuință de serviciu 

către Direcția Generală de Evidență a Persoanelor Constanța și actualizarea Anexei nr.2 la HCJC 

nr.254/2014. 

 - Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi pentru. 

 

 

7. Proiect de hotărâre nr.248 privind aprobarea de către Consiliul Județean Constanța a organizării și 

derulării procedurii de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru achiziționarea de produse de 

panificație, de lapte și produse lactate, de fructe și legume și a contratelor/acordului - cadru de prestare a 

serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al României în perioada 

2023-2027. 

 - Vot, vă rog! 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: V-am trimis poză pe grup ca să vedeți că nu se vede. Vă rog mult, faceți ceva ca 

să vedem rezultatul votului.  

Dl. Mihai Lupu: Da, eu asta încerc, secretariatul pune, puteți vizualiza... 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Păi cum pune dacă nu apare. Hai să spunem că numai mie, nici lui Chiriac, nici 

lui Bercaru, nu ne apare rezultatul voturilor. 

Dl. Senopol Virgil: Nici mie nu îmi apare, să știți.  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Nu apare rezultatul voturilor la nicio hotărâre. Pentru ce mai votăm atunci? 

Dl. Mihai Lupu: Dați ok pe ea. 
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Dl. Bogdan Barață: Dacă îmi permiteți, la mine apare, domnule consilier, nu știu, nu avem aceleași ecrane, 

nu știu ce să zic, eu văd rezultatele.  

D-na Nicoleta Bercaru: Ridicați pagina, vă rugăm! 

Dl. Mihai Lupu: Ridicați pagina ca să o vedeți. O vedeți acum? Este în regulă acum? Domnul Palaz, vedeți? 

D-na Nicoleta Bercaru: Da, e în regulă! 

Dl. Mihai Lupu: Domnul, Palaz? 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Acuma! 

Dl. Mihai Lupu: Ok. Proiect de hotărâre adoptat cu 35 voturi pentru și un vot împotrivă.  

 

 

8. Proiect de hotărâre nr.249 privind rectificarea Bugetului de venituri și Cheltuieli pe anul 2023 pentru 

Unitatea de Asistență Medico – Socială Agigea.  

 - Vot, vă rog! Se vizualizează? Vede toată lumea rezultatul? 

D-na Nicoleta Bercaru: Da, e în regulă! 

Dl. Mihai Lupu: Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi pentru. 

 

 

9. Proiect de hotărâre nr.250 privind acualizarea Devizului General pentru proiectul „Modernizarea 

infrastructură de transport regională pe traseul DJ226 Corbu - Săcele - Istria - Mihai Viteazu”. 

 - Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 34 voturi pentru. 

D-na Gilda Lazăr: Vă rog consemnați și la mine, pentru.  

D-na Nesrin Geafar: 35 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

10. Proiect de hotărâre nr.251 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli,  pe anul 2023, pentru 

Muzeul de Artă  Constanța. 

 - Vot, vă rog! Final? Domnul Palaz, final vă rog. 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru și un vot împotrivă. 

 

 

11. Proiect de hotărâre nr.252 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli, pe anul 2023, pentru 

Muzeul de Artă Populară Constanța. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

12. Proiect de hotărâre nr. 253 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2023, de la 

Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța ,,Căluțul de Mare”. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

13. Proiect de hotărâre nr. 254 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de 

Evenimente Culturale, pe anul 2023, pentru Centrul Cultural Județean „Teodor T. Burada”. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 
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14. Proiect de hotărâre nr.255 privind desemnarea și validarea nominală în cadrul Autorității Teritoriale de 

Ordine Publică Constanța a unui nou membru. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi pentru. 

 

 

15. Proiect de hotărâre nr.256 privind rectificarea bugetului Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă 

„Albatros” Constanța, pe anul 2023. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 37 voturi pentru. 

 

 

16. Proiect de hotărâre nr. 257 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului „Reabilitarea 

Muzeului de Istorie Națională și Arheologie Constanța”, Cod SMIS 116053 în cadrul noului Program 2021-

2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens – co-finanțare, 

cheltuieli neeligibile. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

17. Proiect de hotărâre nr. 258 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului „Salvarea și punerea 

în valoare a Mormântului pictat hypogeu”, Cod SMIS 116048 în cadrul noului Program 2021-2027, în 

scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens – co-finanțare, cheltuieli 

neeligibile. 

 - Vot, vă rog! Domnul Dia și domnul Palaz? 

Dl. Ionel Dia: Pentru.  

Dl. Mihai Lupu: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

18. Proiect de hotărâre nr. 259 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului „Restaurarea, 

conservarea, anemajarea și valorificarea cultural-turistică a Cetății Carsium (Hârșova)”, Cod SMIS 116054 

în cadrul noului Program 2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor 

necesare în acest sens – co-finanțare, cheltuieli neeligibile. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

19. Proiect de hotărâre nr.260 privind actualizarea Devizului General pentru proiectul „Restaurarea, 

conservarea, amenajarea și punerea în valoare a Edificiului Roman cu Mozaic”, Cod SMIS 116049. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 37 voturi pentru. 

 

 

20. Proiect de hotărâre nr.261 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului „Restaurarea, 

conservarea, amenajarea și punerea în valoare a Edificiului Roman cu Mozaic”, Cod SMIS 116049 în cadrul 
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noului Program 2021-2027, în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în 

acest sens – co-finanțare, cheltuieli neeligibile. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 37 voturi pentru. 

 

21. Proiect de hotărâre nr.262 privind rectificarea Bugetului Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Constanța,  pe anul 2023. 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

Dl. Costel Ilie: Nu mi-a apărut, votez pentru. 

Dl. Mihai Lupu: 37. 

 

 

22. Proiect de hotărâre nr.263 privind modificarea valorii totale actualizată a bugetului proiectului 

”Închiderea Centrului de Plasament Ovidiu” 

 - Vot, vă rog!  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

23. Proiect de hotărâre nr.264 privind înființarea Comitetului partenerial de dezvoltare teritorială/Structură 

partenerială a Strategiei de Dezvoltare Durabilă a Județului Constanța pentru perioada 2021-2027. 

 - Vot, vă rog!  

Dl. Răzvan Filipescu: Bună ziua, am și eu o întrebare, înainte. Ne puteți spune și nouă care au fost criteriile 

care au stat la baza desemnării reprezentanților mediului de afaceri și societății civile? 

Dl. Mihai Lupu: O să îl rog pe domnul Enciu, să vă explice dumnealui. 

Dl. Petre Enciu: Bună ziua! Reprezentanții mediului de afaceri, vă referiți la SC Ecoplast, SC Popas 

Fântnița și așa mai departe, da?  

Dl. Răzvan Filipescu: Da. Apar doar două societăți, una cu sediul social în Călărași, presupun că o avea 

ceva și cu Constanța, și a doua este o societate din Constanța, din județ.  

Dl. Petre Enciu: Înființarea acestui comitet partenerial s-a făcut în baza unei proceduri publice. Deci, noi 

am invitat, am dat invitații de la consiliul județean să-și depună candidatura mai multe entități din județul 

Constanța și mă refer aici la societatea civilă, ONG-uri, instituții de învățământ, universitate. Cei care și-au 

depus intenția de a participa la conducerea și înființarea acestui comitet partenerial se află în prezent în 

această structură a comitetului pertenerial. Deci, nu a fost o selecție, de fapt nu au fost niște numiri, ca să 

spun așa sau o selecție pe care a făcut-o conducerea consiliului județean. S-au primit candidaturi, s-a format 

o comisie care a analizat aceste candidaturi și am înființata acest comitet cu această structură de conducere.  

Dl. Răzvan Filipescu: Dar unde s-a afișat anunțul de participare sau unde au fost publicate, asta nu înțeleg. 

Dl. Petre Enciu: Pe site-ul Consiliului Județean Constanța a fost publicată această procedură de selecție a 

partenerilor. Deci, noi am lansat invitații către Universitatea „Ovidius”, dacă vreți, către ONG-uri și așa mai 

departe, pentru că avem aceste categorii, suntem obligați să avem aceste categorii de reprezentanți. Deci, 

trebuie să avem UAT-uri, primării, trebuie să avem mediu de afaceri, trebuie să avem parte academică, 

societate civilă și așa mai departe. 

Dl. Răzvan Filipescu: Știm procedura, ideea era modul de desemnare, mai ales a reprezentanților mediului 

de afaceri, era interesnt.  

Dl. Petre Enciu: Modul de desemnare s-a făcut în urma acestor candidaturi, de către o comisie constituită 

la nivelul executivului Consiliului Județean Constanța. Procedura a fost transparentă, să știți, nu a fost la 

discreția noastră sau a celor din conducere sau la discreția funcționarilor. 
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D-na Nesrin Geafar: Dacă îmi permiteți să intervin, domnule consilier județean, procedura de selecție de 

parteneri a fost pe site-ul instituției așa cum rezultă și din raportul de transparență existent la proiectul de 

hotărâre, privind consultarea și transparența decizională. Este indicat chiar și site-ul în acest raport la 

secțiunea „Anunțuri”subsecțiunea „Parteneriate-proiecte” unde se regăsește și formularul de candidatură, 

metodologia de selecție și grila de a evaluare inclusiv punctajul. Dacă mai sunt necesare alte întrebări cu 

privire la această selecție... 

Dl. Mihai Lupu:  

- Vot, vă rog! Domnul, Popa Liviu? 

Dl. Liviu Popa: Pentru, nu mi-a apărut, mă scuzați.  

Dl. Costel Ilie: Pentru, nu mi-a apărut. 

D-na Nesrin Geafar: 31 voturi pentru, 1 vot împotrivă și 4 voturi abținere. 

D-na Nicoleta Bercaru: Ridicați pagina, vă rugăm aveți grijă să ridicați pagina.  

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

24. Proiect de hotărâre nr.265 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Constanța pe 

anul 2023. 

- Vot, vă rog! Final? 

D-na Nesrin Geafar: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

25. Proiect de hotărâre nr.266 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli, a Listei de investiții și a 

Programului de Evenimente Culturale pe anul 2023, pentru Teatrul de Stat Constanța.  

- Vot, vă rog! Domnul Palaz? 

Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

26. Proiect de hotărâre nr.267 privind aprobarea planului operativ de deszăpezire pe drumurile județene 

pentru iarna 2023-2024 și a tarifelor aferente serviciilor de deszăpezire pentru anul 2023-2024.  

- Vot, vă rog!  

Dl. Leonard Tănase: Vă rog să consemnați și votul meu, nu mi-a apărut sondajul. 

Dl. Mihai Lupu: Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi pentru, un vot împotrivă. 

Vreau să le mulțumesc salariaților de la Drumuri Județene pentru modul cum au stat aceste trei zile, non 

stop au stat pe drumuri și și-au făcut treaba.  

 

 

27. Proiect de hotărâre nr.268 privind darea în administrare către Centrul Cultural Județean Constanța Teodor 

T. Burada a unui spațiu din cadrul imobilului situat în Constanța, str.Nicolae Titulescu nr.32, proprietate 

publică a Județului Constanța. 

- Vot, vă rog!  

Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

 

28. Proiect de hotărâre nr.269 privind rectificarea bugetului pentru Centrul Județean de Resurse și Asistență 

Educațională Constanța, pe anul 2023. 

- Vot, vă rog!  

Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 
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29. Proiect de hotărâre nr.270 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și a Listei de investiții, 

pe anul 2023, de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța.  

- Vot, vă rog!  

Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

D-na Dana Mariana Constantinescu: Domnule președinte, eu nu am putut să votez și nici nu am putut să 

intervin, nu mi-a apărut. Vă rog să consemnați, vot pentru. 

Dl. Mihai Lupu: 37 de voturi. Vă rog să interveniți.  

D-na Dana Mariana Constantinescu: Nu am putut să deschid microfonul, nu mi-a mers aplicația.  

Dl. Mihai Lupu: O să facem în format fizic și o să fie mai bine atunci, doamna consilier.  

  

 

30. Proiect de hotărâre nr.271 privind declararea de uz și interes public județean a bunurilor imobile C1,C2,C4 

situate în loc. Canlia, Comuna Lipnița, Județ Constanța.  

- Vot, vă rog!  

Proiect de hotărâre aprobat cu 37 voturi pentru. 

 

 

31. Proiect de hotărâre nr.272 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023, pentru 

Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sfântul Apostol Andrei” Constanța. 

- Vot, vă rog! Consemnați și votul meu. Domnul Rizea? 

Dl. Vasile Rizea: Pentru, dar nu mi-a apărut, eu am zis că am trimis deja.  

D-na Nesrin Geafar: 37 voturi pentru. 

 

Dl. Mihai Lupu: 

32. Proiect de hotărâre nr.274 privind aprobarea achiziției serviciilor de asistență și reprezentare juridică în 

vederea apărării intereselor Unității Administrativ – Teritoriale Județul Constanța și ale Consiliului Județean 

Constanța, reprezentat legal prin Președintele Consiliului Județean Constanța. 

- Vot, vă rog! 

D-na Ionela Gianina Topolov: Nu apare, domnule președinte, votul.  

Dl. Mihai Lupu: Nu apare? Atunci o să, doamna Topolov, vă rog. 

D-na Ionela Gianina Topolov: Pentru.  

Dl. Mihai Lupu: Domnul Dia? 

Dl. Ionel Dia: Pentru. 

Dl. Mihai Lupu: Domnul Epure? 

Dl. Petre Epure: Pentru.  

Dl. Mihai Lupu: 33 voturi pentru.  

 

 

33. Proiect de hotărâre nr.275  privind Organigrama, Statele de Funcții și Regulamentul de Organizare și 

Funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța.  

- Vot, vă rog! 

D-na Nesrin Geafar: 37 voturi pentru. 
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Dl. Mihai Lupu: 

34. Proiect de hotărâre nr.276 privind aprobarea Organigramei și a Statului de Funcții ale aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean Constanța.  

 

Înainte de a supune votului dumneavoastră, trebuie să dau niște explicații și să vă prezint situația 

exact cu privire la modificarea acestei organigrame, că au apărut atât de multe voci în spațiul public încât 

lucrurile trebuie clarificate acum, aici și tranșate acum aici.  

1- Obligativitatea ca această organigramă să o adaptăm în funcție de condițiile impuse de Ordonanța 

296, sunt obligatorii. Până sfârșitul anului avem obligativitatea să reducem cheltuielile și numărul de 

persoane cu 10%. Pornind de la numărul de persoane, noi am avut posturi vacante și ne-am încadrat fără să 

mai disponibilizăm pe nimeni, ne-am încadat în această prevedere care, clar, că va diminua și suma de 10% 

deci, trebuie și îndeplinim o condiție obligatorie, aici. 

2- A doua condiție care ține de funcționalitate și funcționalitatea consiliului județean, iată s-a reflectat 

în activitatea noastră, ține așa. Dacă ne uităm de-a lungul anilor, totdeauna am avut excedent bugetar darorită 

a două motive: 1- n-am reușit să accesăm banii și 2 - nu am finalizat licitațiile. Anul ăsta sunt un număr 

enorm de mare al licitațiilor care au fost anulate și le-ați văzut și dumneavoastră. Cauza a fost esențială, nu 

am avut suport tehnic. În acest sens am prezentat și am înființat în organigramă Direcția Tehnică Investiții 

care înglobează elementele esențiale de suport tehnic, de implementare a acestor proiecte și achizițiile, este 

un proiect integrat în acest sens. Al 2-lea element care a apărut în organigramă și aici a apărut că nu știu 

pentru cine și cu ce dedicații, pentru că aici nu au înaintat niciun nume, a fost că ai o direcție de dezvoltare 

care trebuie să implementeze strategia de dezvoltare durabilă pe exercițiul financiar 2021-2027 și care nu 

poți să-ți dezvolți un județ fără să implementezi și fără să ai la dispoziție absorbția fondurilor europene. Mai 

departe, sistemul integrat, sistemul IT, dacă ne uităm, a revenit în subordinea președintelui consiliului 

județean, deoarece avem mari vulnerabilități în acest sistem și șeful structurii de securitate poate să 

confirme, sunt achiziționate vreo 350 de licențe din care doar vreo 50 sunt aplicate și am luat hotărârea să 

fie în directa coordonare a președintelui consiliului județean. Nu mai departe, tot în acest sens, suntem 

obligați și am trecut în subordinea președintelui consiliului județean serviciul de resurse umane. De ce, 

pentru că aici este obligatoriu ca să funcționăm pe niște criterii bine definite și am avut o discuție și pot să 

vă confirme și salariații, cu toți salariații, în aceste zile, când ne-am propus să schimbăm această 

organigramă funcție de calificări, funcție de competențe, funcție de implicare și funcție de randametul pe 

care îl are toată lumea deci, l-am trecut și funcție de necesarul de training, celelalte sunt obligatorii de către 

lege și nu numai, ca auditul și controlul să fie acolo. Am organizat foarte bine un sistem de relații cu publicul, 

pentru că, vedeți, sunt foarte, foarte multe reclamații și care rămân cu termene de răspuns destul de grele, 

destul de înaintate și avem o problemă majoră.  

Deci, cam asta este toată treaba asta care, vis a vis de atâta vâlvă, de ce și am beneficiat, am lăsat la 

latitudinea tuturor să spună acest lucru, am mers mai departe și Serviciul Resurse Umane a fost în 

permanență în legătură cu ANFP-ul pentru ca această organigramă să întrunească condițiile impuse de 

Ordonanța 296 și să îndeplinească cerințele de coordonare și furnizarea serviciilor publice nimic mai mult. 

Nu s-au desființat nu s-au făcut decât lucrurile astea s-au făcut în cnformitate cu legea. Dacă, apropo de 

legalitate, dacă există vreun element de nelegalitate, cu certitudine acesta trebuie motivat și el trebuie 

motivat în scris pe baza unor prevederi legislative în așa fel încât să existe motivul ca această organigramă 

să fie reluată și să fie pusă în spiritul legii. Nu s-a făcut, cum se vehiculează pe la colțuri, organigrama pentru 

x, y, z. Absolut m-am gândit că această organigramă care să fie funcțională de acum până, și pentru cel care 

va veni președinte de consiliu județean, să existe o continuitate și o dezvoltare în funcție de exercițiile 

financiare deschise. 

 Mai departe, dacă sunt întrebări vis a vis de legalitate, de oportunitate nu putem să ne opunem pentru 

că ne obligă legea ca până la sfârșitul lunii decembrie această organigramă să fie adoptată în conformitate 
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cu reducerea celor 10% a posturilor și bineînțeles cu cele 10% a cheltuielilor administrative care le știți 

foarte bine cu toții, care și cum sunt.  

Am ținut să vă precizez aceste lucruri pentru că, repet, patima unora, dorința altora de a nu se vota 

această organigramă de nu știu ce interes are x, y, z, de a pune pe cineva, de a scoate pe cineva, este total 

eronată. Cine a împrăștiat aceste lucruri, cine a gândit aceste lucruri să știți că m-au subestimat în primul 

rând pe mine, în al doilea rând, nu doresc, clar, cu certitudine ca să intrăm într-un făgaș clar de funcționalitate 

al consiliului județean. 

Bun. Dacă sunt întrebări cu privire la legalitatea acestei organigrame, ca să le clarificăm pe toate, 

acum.  

D-na Nicoleta Bercaru: Eu am o întrebare, nu are legătură cu legalitate, domnule președinte, ați specificat 

faptul că ați înființat Direcția Tehnică Investiții sau doriți înființarea Direcție Tehnică Investiții. 

Dl. Mihai Lupu: Dorim, Direcția Tehnic Investiții. 

D-na Nicoleta Bercaru: Așa, care are legătură cu proiectele europene, așa am înțeles.  

Dl. Mihai Lupu: Nu! Nu! Caietele de sarcini trebuie să aibă un suport esențial din punct de vedere 

fundamentat tehnic, de cele mai multe ori am avut această problemă.  

D-na Nicoleta Bercaru: Dați-mi voie să pun întrebarea. 

Dl. Mihai Lupu: Vă rog. 

D-na Nicoleta Bercaru: Ați făcut referire, la un moment dat, că s-au pierdut proiecte europene pentru că 

nu a existat această Direcție Tehnică Investiții. Din mandatul trecut... 

Dl. Mihai Lupu: Nu din asta. Nu am spus că nu a existat. Nu! Nu! Nu! Toate caietele de sarcini și aici și 

Direcția de Proiecte a spus, domnule președinte, nu avem ingineri care să ne ajute în scrierea proiectelor nu 

oamenii au greșit la Direcția de Proiecte, atenție, și de multe ori, și vă dau exemplu trei proiecte care, practic, 

au eșuat nu pentru că nu au fost fundamentate bine, pentru că în caietele de sarcini, Serviciul de Achiziții 

Publice, domnule președinte, aici nu au fost fundamentate foarte bine, din punct de vedere, aceste proiecte.  

D-na Nicoleta Bercaru: În regulă. 

Dl. Mihai Lupu: Și atunci am zis, inginerii din acest consiliu județean, am mai adus și specialiști cu 

acreditările, toate astea, să-i ducem pe direcția tehnică.  

D-na Nicoleta Bercaru: Deci, cum explicăm faptul că în 2016-2020, majoritatea proiectelor și dacă nu, 

chiar toate proiectele care au fost propuse pentru atragere de fonduri europene, la consiliul județean, au fost 

câștigate cu echipa din consiliul județean de la momentul acela, echipă care a rămas în consiliul județean, 

proiectele ulterioare, rămase în urmă, au fost pierdute. Să înțeleg că e din cauza faptului că nu a existat 

această direcție tehnică investiții și nu au existat acești ingineri la care faceți referire?  

Dl. Mihai Lupu: Dar nu are legătură una cu alta. 

D-na Nicoleta Bercaru: Au fost pierduți bani și au fost pierdute fonduri.  

Dl. Mihai Lupu: Eu vă spun că în perioada în care, nu știu ce s-a întâmplat, au fost proiecte care au fost 

preluate și drumurile, iată, se finalizează dar, vreau să vă aduc la cunoștință că am pierdut proiecte și vorbim 

aici de la Delfinariu, vorbim de Acvariu, vorbim de muzeu, vorbim că din cauza acestor fundamentări din 

punct de vedere tehnic, nu pentru că nu au fost scrise bine proiectele.  

D-na Nicoleta Bercaru: Aceeași echipă a existat și în 2016-2020. 

Dl. Mihai Lupu: Echipele de care spuneți dumneavoastră nu au avut abordări de proiectele pe care sunt 

acum. Iată că se construiesc drumuri, iată că dăm drumul la reparații de instituții. 

D-na Nicoleta Bercaru: Domnule președinte, eu mă refer la proiectele rămase în urmă, care au fost pierdute 

și scrise de aceste echipe care în mandatul trecut au obținut banii, au dus alte proiecte la final, la asta mă 

refer eu.  

Dl. Mihai Lupu: Nu înțeleg, ideea este una foarte clară, suportul tehnic trebuie să existe peste tot în astfel 

de proiecte. 

D-na Nicoleta Bercaru: Am înțeles. Eu știu așa, că au existat proiecte, că a existat acest suport tehnic.  
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Dl. Mihai Lupu: Eu nu spun că este invenția lui x, y, z, sau pentru cineva înființată această direcție. 

Discuțiile avute cu Direcția de Proiecte, cu doamna director Georgescu, a zis, domnule președinte avem 

nevoie de specialiști, de ingineri ca să poată să ne ajute în fundamentarea acestor proiecte. 

D-na Nicoleta Bercaru: Deci, în mandatul trecut, doamna Georgescu nu a avut experți? 

Dl. Mihai Lupu: Întrebați-o pe dumneaei. 

D-na Nicoleta Bercaru: Păi dumneavoastră sunteți șeful ei, nu eu. 

Dl. Mihai Lupu: Păi tocmai, eu vă spun ce a motivat doamna Georgescu, domnule președinte, am nevoie, 

și au fost foarte multe probleme, dacă îmi permiteți... 

D-na Nicoleta Bercaru: Da. Deci în mandatul domnului Țuțuianu, doamna Georgescu s-a mulțumit cu ce-

a avut și a obținut fonduri, acum mai are nevoie de nu știu ce specialiști, am înțeles, bine.  

Dl. Mihai Lupu: Dar nu aducem, important e că eficientizăm din punct de vedere tehnic, o specializăm. 

D-na Nicoleta Bercaru: Am înțeles, bine, mi-ați răspuns, mulțumesc foarte mult, mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Sărut mâna! 

Dl. Răzvan Filipescu: Bună ziua, domnule președinte! Aș vrea să iau și eu cuvântul. Așa cum am spus și 

în cadrul comisiei este clar că este nevoie de aprobarea acestei organigrame conform Ordonanței de urgență 

însă, nu mi se pare normal ca proiecte care impactează activitatea și bugetul consiliului județean să fie de 

fiecare dată transmise pe ultima sută de metri pe liste suplimentare așa cum s-a întâmplat alaltăieri iar la 

comisie să vină fără rapoartele direcțiilor de specialitate. Mi-ar fi plăcut ca astfel de proiect, cum vorbim 

despre reorganizare, astăzi, să facă obiectul unei discuții cum avem acuma, poate pe un punct de diverse, 

astfel încât și noi, ca și consilieri, să înțelegem ce vreți să faceți și să ne aducem și noi propriile noastre 

puncte de vedere.  

 Pornind de la funcționalitatea pe care ați menționat-o mai devreme, uitându-mă la organigrama 

propusă, mă gândesc la obiectivele principale pe care consiliul județean le are și dumneavoastră, atragerea 

de fonduri, transportul județean, de exemplu, care l-ați tot menționat în ultimii ani de zile. De exemplu, 

Compartimentul Monitorizare și Control Trafic Județean, ați păstrat 2 posturi. Dacă ne uităm în mediul 

online și cum am spus există foarte multe sesizări și nemulțumiri ale cetățenilor județului referitor la 

transportul județean, mi se pare foarte puțin ca un compartiment  cu 2 oameni să facă față la solicitările care 

sunt și la verificările care ar putea și ar trebui făcute pe transportul județean. Am văzut o echipă, și foarte 

bine ați spus, nu vorbim despre persoane, Doamne ferește, nu am avut vreodată sau are cineva vreodată 

intenția de așa ceva dar, cred că ar trebui să ne raportăm la obiectivele consiliului județean. Deci, transportul 

județean este unul și mi se par foarte puține locuri, totuși aș vrea, așa am cerut și în cadrul comisiei, o 

reanalizare, aș vrea ca cei de la transporturi să vadă dacă se pot suplimenta numărul pe control și 

monitorizare trafic județean. În același timp am văzut că există un compartiment pentru turism, este foarte 

bine, știți că am participat, vă mulțumesc de invitație, am participat la dezbaterile pe care le-ați făcut pe 

partea de turism, de participare a consiliului județean la târgurile de turism dar în același timp s-a înființat 

Organizația de Managemant a destinației la nivelul județului, care are și ea o structură, un personal. Mai are 

rost atunci să ținem un compartiment la nivelul consiliului județean, e clar că trebuie un compartiment în 

suport, dar cât de mare dimensionat. M-am uitat, fără să se supere colegi din consiliul județean, m-am uitat 

și la partea de presă relații publice, au un compartiment 5 oameni pe presă, 5 oameni pe relații publice. Mai 

devreme l-am întrebat pe domnul vicepreședinte unde s-a făcut publicarea anunțului pentru desemnarea 

reprezentanților în Comitetul pentru Strategie Durabilă. Dacă tot vrem să transparentizăm și să popularizăm 

activitatea consiliului județean, haideți să nu ne mulțumim, atunci, să punem numai pe site care nu știu cine 

intră pe el. Ar fi putut ca acest proiect să fie, de exemplu, promovat și pe pagina de facebook a consiliului 

județean, nu am văzut o asemenea inițiativă, în schimb creștem numărul de persoane pe partea de presă. Mi 

se pare puțin ciudat, adică, dacă tot vorbim de funcționalitate haideți să pornim de la obiectivele consiliului 

județean, de la obiectivele dumnevoastră și după aceea să facem o reglementare și consider, încă odată, ca 

toate aceste proiecte de importanță pentru noi, să le dezbatem înainte, să nu le mai jucăm așa „la impuse”. 

Puteam să le dezbatem astăzi pe un subiect de diverse și ulterior, într-o ședințe extraordinară, convocată tot 
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poate online, discutam dar, măcar să avem posibilitatea și noi, ca și consilieri județeni, să ne spunem punctul 

de vedere. Vă mulțumesc. 

Dl. Mihai Lupu: Bun. Dacă privim impactul bugetar, impactul este 0 pentru că noi, categoric, nu angajăm 

alte persoane și nu implică alte sume suplimentare. Dacă ne ducem puțin pe serviciile respective, să știți că 

nu a luat hotărâre nici resursele umane, nici președintele, câte persoane să fie acolo. Pentru că la Direcția de 

Administrare a Domeniului Public, care până acum nu avea nici măcar patrimoniul la ea și administra 

domeniul public, sunt mai multe persoane care prin dispoziția directorului poate să îndeplinească diverse 

funcții ocazionale că nu poți să ai doar omul de control zilnic sau oricine prin dispoziție de președinte al 

consiliului județean. Dacă ne ducem la Direcția de turism și știți foarte bine și am discutat și am dezbătut, 

suportul trebuie să fie în totalitate pentru tot ce înseamnă dezvoltarea acestui segment care a rămas în urmă, 

categoric, și ați fost și dumneavoastră la târguri și ați fost peste tot, s-au făcut lucruri bune, da, s-au făcut 

toate astea dar dacă nu vom ști să le promovăm și aici s-a punctat foarte bine, dacă nu vom aloca resurse 

financiare de promovare, dacă nu vom fi suport pentru tot ce înseamnă mediul de afaceri mai ales în această 

zonă de turism și atenție, nu numai turism pentru că avem și instituții de cultură care va trebui să le susținem 

și știți că am discutat acest aspect, industria divertismentului înseamnă o componentă esențială în 

dezvoltarea turismului. Deci, lucrurile astea, cu siguranță, au fost analizate, au fost puse într-o logică și cum 

v-am mai spus, nu influențează, nu au niciun impact bugetar. Da, întradevăr, așa este, aveți dreptate și aici 

vom hotărî cu toții astăzi dacă procedăm la un vot sau dacă doriți să intrăm într-o dezbatere pe organigramă. 

Dar, vă spun foarte clar, ca și la dumneavoastră la firmă, ca și oriunde, orice companie, la orice instituie cel 

care trebuie să asigure managementul și răspunde ca ordonator de credite este președintele consiliului 

județean.  

Deci, eu lucrez cu această organigramă, eu am cerut ca să fie modificată pentru că mi-am dat seama 

că sunt anumite disfuncționalități, sunt disfuncționalități care nu sunt eficiente maxim,...sunt eficiente..... 

cum v-am spus, dar ele trebuie eficientizate în conformitate cu realitățile zilei de astăzi, nu celei de ieri.  

Deci, dacă dumneavoastră considerați că aveți nevoie, domnule Filipescu, de timp ca să mai analizăm 

această organigramă, dacă considerați că ăsta este un impediment să  nu-l votăm, cu siguranță vom ține cont 

de el.  

Dl. Răzvan Filipescu: Eu vă întreb, de exemplu, la control trafic județean vi se pare de ajuns doar 2 oameni? 

D-na Nicoleta Bercaru: La presă 5? Ce fac 5 oameni acolo, domnule președinte? 

Dl. Mihai Lupu: Păi atâția au fost.  

D-na Nicoleta Bercaru: Dacă tot vreți să reorganizați, tăiați! 

Dl. Mihai Lupu: Îi dăm afară, dacă spuneți dumneavoastră.  

D-na Nicoleta Bercaru: Nu știu, poate trebuie să îi treceți acolo, la transport, cum zice domnul Filipescu.  

Dl. Mihai Lupu: Noi astăzi vrem să promovăm județul, noi astăzi vrem să promovăm ce avem, noi astăzi 

vrem, cu ce oamnei să facem? Bugete nu avem, că nu ne dă voie legea mai mult decât trebuie să alocăm 

bugetar pentru promovare, cu ce bani dacă nu ai resursa umană cum putem să o facem? Da, dacă este 

necesar, la transporturi, cu siguranță dăm dispoziție altor persoane din direcția care coordonează serviciul 

și cu siguranță vor avea și atribut de control și de toate acestea. Păi nu ne împiedicăm, că nu-i nimeni bătut 

în cuie. În schimb partea asta de asigurarea funcționalității, cu siguranță, este obligatorie. Dacă mai sunt 

întrebări cu privire la legalitatea și oportnitatea acestui proiect de hotărâre.  

Bun, vă supun votului dumneavoastră  Proiectul de hotărâre nr.276 privind aprobarea Organigramei și a 

Statului de Funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Constanța  

Rezultat final: 17 voturi pentru, 17 voturi împotrivă și 3 abțineri.  

Ca atare, organigrama nu a întrunit numărul de voturi ca să poată fi aprobată și vă aduc la cunoștință tuturor 

că ar trebui motivat răspunsul dumneavoastră, pentru că altă organigramă, anul acesta, nu va mai fi introdusă 

pe ordinea de zi, cu asumarea că n-am putut să implementăm o prevedere legislativă, cu asumarea tuturor 

celor care și-au asumat astăzi să nu voteze acest proiect de pe ordinea de zi. Restul, va trebui să avem o 

motivație scrisă, că v-am întrebat în această ședință, s-a înregistrat această ședință, dacă aveți alte puncte de 
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vedere privind legalitatea și oportunitatea, nu ați avut, deci, aici este, dacă îmi este permis, și iertați-mă, nu 

vă cer, dar dacă este permis, este o atitudine total, total nefavorabilă consiliului județean. V-a trebui să dăm 

explicații că ne va cere Prefectura, că ne va cere Guvernul, de ce nu am implementat acest proiect de 

hotărâre. 

 Cu aceasta declar închisă ședința și să ne vedem sănătoși. Va trebui să dați explicațile astea în scris. 

Mulțumesc.  

D-na Nicoleta Bercaru: Le veți da dumneavoastră, domnule președinte, nu le dăm noi. La revedere.  
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